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Emne: Skriftleg spørsmål til Fylkestinget
Vedlegg: 
Innbyggarane i Sædalen, har i fleire omgangar kontakta fylkesordførar vedr dårleg kollektivtilbod. Dette som følgje av
stor utbygging i Sædalen. Mange ynskjer å reisa kollektivt, men tilbodet er for dårleg. Eg er kjent med at
fylkesordføraren også har vore i møte med representantar frå innbyggarane, men at dei ikkje har fått tilbakemelding
på korkje møte eller brev.  

Spørsmål: 
Har fylkesorførar undersøkt om det er mogeleg å finna løysingar? 
Korleis kan ein evt legga til rette for betre kollektivløysingar? 
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